
 
Protokoll Styrelsemöte SFMR 

Datum/Tid: 2022-09-12, 10.30-16.30 

Plats: Göteborg, Gothia Towers i samband med Röntgenveckan 

 
Närvarande: 

Sara Sehlstedt 

Joakim Crafoord 

Peter Leander 

Aleksander Biskup 

Tomas Bjerner 

John Brandberg 

Per Liss 

Sara Wallby 

John Brandberg 

Henriettae Ståhlbrandt 

Mats Geijer 

Natalie Norstedt 

Johan Henriksson 

Mattias Bjarnegård 

Peter Hochbergs 

Adel Shalabi 

Frånvarande: 

Mathias Axelssons 

Katrin Riklund 

Anders Wennerberg 

Christina Christoffersen 

 

• Välkomnande 

o Sara S hälsade alla välkomna 

• Val av mötesordförande 

o Sara S 

• Val av sekreterare 

o Joakim C 

• Val av justeringsperson 

o Henriettae S 

• Föregående protokoll - godkännande 

o Föregående protokoll godkändes 

• Kassörsrapport, ev budgetändring?  

o Peter presenterade det ekonomiska läget och förslag till nästa års budget. Budgeten 

godkändes. 

o Intäkter främst från tre håll 

▪ Röntgenvecka 



 
▪ Annonsintäkter 

▪ Medlemsintäkter 

o Vi räknar med en budget i balans under nästkommande år. 

• Några övriga frågor att diskutera utöver de föranmälda diskussionspunkterna? 

o Kontrastmedelsgruppen önskar bidrag för årlig aktivitet 

• Beslut fattade över mail sedan föregående styrelsemöte 

o Inga 

• Inkomna remisser 

o Flera inkomna remisser sedan föregående möte, men inga med större bäring på 

radiologin. 

• Förändringar i styrelsen 

o Adel S, Christina C och Mats G har meddelat att de önskar avsäga sig sitt 

styrelseuppdrag från 2023. Peter H kvarstannar ett år till men flaggar för avgång 

efter nästa år. 

o John kan tänka sig att ta över som kassör under 2023 under förutsättning att 

kanslisten från SLF kommer på plats (se nedan). 

• Diskussions- och informationspunkter 

o Årsmöte 

▪ Viktigt med dialog med medlemmarna 

• Ligger på traditionellt på torsdag under röntgenveckan för att få 

input från våra medlemmar 

• Mycket formalia på ordinarie årsmötesagenda som inte så många är 

intresserade av. 

o Ha medlemsdiskussion utan formalia på röntgenveckan? 

• Bra att kunna kommunicera vad har vi gjort under året. 

o Vårt bidrag till röntgenveckan 

o Därför är man med i SFMR 

o Det här är SFMR. Systemförståelse. 

• Bra med snittar och bubbel. 

• Potentiell rekrytering till styrelsen och till delföreningarna 

• SFMR-styrelsen möter delföreningarna 

o Var tidigare något vi hade på röntgenveckan 

o Återuppliva? 

▪ Förslag att ha årsmötet digitalt istället. 

• Formella möten görs sig bra på Teams… 

▪ När? 

• Mötet ligger ”fel” i förhållande till verksamhetsberättelse mm 

• Bra om det ligger i början på året 

• I stadgarna står det att styrelsen beslutar när årsmötet skall vara. 

• I stadgarna står det att man väljs på kalenderåret. 

• Ändra räkenskapsåret istället? 

o Måste ha ett syfte för brutet räkenskapsår, och det har vi. 

▪ Inget beslut vid dagens möte, fortsatt diskussion vid nästa möte. 

o Imago medica 

▪ Ett dubbelnummer kvar. Historiskt perspektiv. 

▪ Mats G lämnar redaktörsposten. 

• Sara W och Henriettae tar över.  



 
▪ Skicka sista numret till fler än bara medlemmar? 

• Till alla radiologer? 

• Till verksamhetschefer och lägga ut i fikarummet? 

• Inget beslut på dagens möte. Får beslutas av 

kommunikationsutskottet. 

o Vilka punkter ska finnas med på röntgenveckan enligt SFMR? 

▪ Det vore bra med en Playbook. Får diskuteras vidare framöver. 

o Vad ska andragranskas och när? 

▪ Det finns ingen författning som säger att man ska andragranska. 

▪ Hur ser vi till att de som skriver svaren har rätt kompetens? 

• Hur säkerställer man kvaliteten på radiologerna som varit långlediga 

mm… 

▪ Begreppsförvirring – Dubbelgranskning vs Andragranskning mm 

• Behöver redas ut 

▪ Vad är syftet med andragranskning 

• Kvalitet av radiologer 

• Ökad patientsäkerhet 

▪ Bra om SFMR kan komma med rekommendationer. 

▪ Beslut: Kvalitetsgruppen får reda ut detta och förbereda diskussion till 

framtida möte. Bra att ta med Joakim C i detta arbete då TMC redan har en 

strategi som kan vara värd att titta på. 

o Skriva utlåtanden på engelska. 

▪ Tillåtet om man får Socialstyrelsens godkännande i samband med att man 

får sin svenska legitimation (man måste aktivt söka). 

o Kanslist via SLF? 

▪ Som ersättare när Karin J slutar hjälpa oss. 

▪ Förslag till uppgifter 

• Medlemsregister 

o Även delföreningar 

• Löpande ekonomihantering efter attestering av kassör. 

• Administration för stipendier, firmakontakter mm 

• Remisshanteringslogistik 

▪ Ryms inom budget. 

▪ Beslut: Vi kör på detta med övergång under 2023 och ser vart det leder 

o Vem beslutar om utlägg? 

▪ Beslut: 

• På årligt konstituerande styrelsemöte bestäms attesteringsrutin och 

belopp. 

• Fram till dess kör vi på förslaget:  

”Att vi har olika nivåer som sedan beslutas i olika instanser. Upp till 

10.000 kr kan beslutas enskilt av kassör ELLER av ordförande, upp till 

50.000 kr kan beslutas av ordförande OCH kassör tillsammans, 

>50.000 skall beslutas av styrelsen.”. 

o Imago digital 

▪ Sara W och Henriettae ansvariga. 

o Flytt av hemsida till SLF 

▪ Beslut finns redan runt detta. 



 
▪ Händer inte så mycket från SLF:s sida. 

▪ Ta upp att det kommer kosta på årsmötet. 

▪ Inloggning och tillgång till testsajt behövs och sedan att det kan flyttas över. 

▪ Levande delföreningshemsidor 

• Viktigt att delföreningarna ska kunna ändra information själva. 

▪ Hitta annonsörer 

▪ Mats gärna kvar som webbmaster till årsskiftet. Vem tar över? 

• Koshiar Medson? Erik Hedström? 

• Värde att webbmastern sitter i styrelsen. 

• Beslut: Kommunikationsutskottet hör efter och utser. 

o Loggan 

▪ Beslut: Kommunikationsutskottet bestämmer utseendet på framtida logga. 

o Varför blir man medlem? 

▪ Beslut: Kommunikationsutskottet ser till att detta blir tydligare för våra 

medlemmar. 

o Fråga från Rimma Axelsson om sponsring/hjälp till Japansk-Skandinaviska föreningen 

▪ Beslut 

• Ingen ekonomisk sponsring 

• Gärna annons och länk gratis från vår hemsida 

• De får höra av sig om de vill ha hjälp på annat vis. 

o Verksamhetsplan 2023 

▪ Sara S skriver ihop en. 

o Medlemskap även för icke-radiologer? 

▪ Medlemmar blir automatiskt medlemmar i SLS och ESR, kan bli knepigt med 

icke radiologer 

▪ Icke-radiologmedlem, är det något som vi vill ha in och hur kan det fungera 

rent praktiskt? 

▪ Viktigt att man kan vara med i SFMR utan att vara med i facket. 

▪ Beslut:  

• Frågan om icke-radiolog som medlem får utredas vidare av Joakim C 

och Sara S. 

• Vi svarar tills vidare ”Nej” till icke radiologer.  

o SLS Fullmäktige 

▪ Följande utses som SFMRs deltagare i SLS Fullmäktige: 

• John B, Joakim C, Johan H, Mattias B, Tomas B, Henrietta S. 

o Ungt forum enkät 

▪ 87/? svar 

▪ De flesta vet vad EDiR är (97%) 

• Det uppmuntras, men de flesta skriver den inte 

• 42% planerar att skriva den. Lika många har inte bestämt sig. 

▪ Förslag att Ungt forum delger Studierektorsnätverket och de radiologiska 

cheferna i Sverige innehållet i enkäten. 

▪ Också viktigt med feedback till medlemmarna i Ungt forum. 

• Övriga frågor 

o Kontrastmedelsgruppen önskar bidrag för årlig aktivitet 

▪ Beslut: Godkännes. 

• Nästa möte?  



 
o Vi siktar på ett Teamsmöte till under hösten (datum inte beslutat ännu) samt 

därefter internat 2023-02-02—03. 

• Utcheckning (Mötesordförande) 

o Ingen utcheckning 

 

Vid tangentbordet – 

 

 

Joakim Crafoord (Sekreterare) 

 

Justeras – 

 

 

Sara Sehlstedt (Ordförande)   Henriettae Ståhlbrandt 


